

Foreldrearbeidsutvalget (FAU) - møte nr. 8
Fjellsdalen skole
17.04.2023

Tidspunkt:	19.00 – 20.30	Sted:	Personalrommet (2. etg)
Innkalt av:	Solveig W Eriksen		
Ordstyrer:	Solveig W Eriksen	Referent:	Kristine Eidesen
Innkalt:	1. trinn: Maiken O. Høvik, Marte Ingeborg Stangenes, Bjarte Grønstøl 2. trinn: Torunn Rosenberg Aulie, Bente Krakhellen (<i>kun 2 klasser</i>) 3. trinn: Mette Didriksen, Karina Eltvik, Ida Mjelde Hanstveit 4. trinn: Georg Gundersen, Solveig W Eriksen, Camilla Barmen 5. trinn: Kristine Eidesen (<i>kun 2 klasser</i>) 6. trinn: Silje Borvik, Alexandra M. Liseth-Hansen, Trond Gulbrandsøy 7. trinn: Fabian Tapia, Trude Mette Stavland, Monica Bjørnsund Rektor Mette Mikkelsen		
Meldt forfall:	Maiken, Marte, Camilla, Alexandra, Trond, Fabian, Trude Mette		

REFERAT

Saksnr.	Kl.	Sakstittel
1.	19.00	Godkjenning av innkalling og sakliste v/ Solveig W Eriksen Godkjent uten kommentar.
2.	19.05	Godkjenning av referat v/ Solveig W Eriksen Godkjent uten kommentar.
3.	19.10	Info fra rektor Informasjonssak v/ Mette Mikkelsen Utfordringer med arbeidsmengde på kontoret, nå fått in vikar. 60 førskolebarn, innskriving sendt ut. Førskoledag den 01.06. Faddere på besøk i nærbarnehagene. Barnehagene besøker skolen. En del hensyn tas med tanke på sammensetning; bosted, kjønn og andre hensyn. Fordeler etter dialog med barnehagene. Utlysinger på skole og SFO: Gruppeintervju gjøres i disse dager. Planen for neste år begynner å komme på plass. Foresatte får informasjon om lærere de nærmeste ukene. Innspill på at det er kjempebra at dette kommer ut så tidlig. Fokus på lek, samarbeid med barnehage og skole er tydeligere fra etaten. 1.trinn lokaler skal bli oppusset! Superflott skidag for 7.trinn! Strålende vær, så snart blir det!

Saksnr.	Kl.	Sakstittel
		<p>Avslutningen for 7.trinn er nå felles opplegg for, trinnet sin felles avslutning for alle, slik at ulikheter blir mindre.</p> <p>Godt og konstruktivt samarbeid med FAU i samarbeidet rundt SFO.</p> <p>Amfi: se egen sak.</p> <p>Purret angående bommen, ingen svar.</p> <p>Bymiljøetaten er på saken angående overgangsfelt ved Bøneshallen.</p> <p>SUU – rektor har gitt innspill på arbeidet med ny hall/ nye garderobes. Hvordan kan arealet nyttiggjøres best mulig.</p> <p>Kvalitetsoppfølgingsmøtet flyttes til mai. Målet er å starte på ståstedsanalyse angående medvirkning. Tverrfaglige temaene hadde fokus på medvirkningen, har vi felles begreper både elever, lærere og foresatte? Tema som jobbes videre med «Elevene bestemmer».</p> <p>Det etterlyses lettere lesbare resultater på elevundersøkelsen.</p> <p>Arbeidsmøte angående Kvalitetsoppfølging avklares nærmere med involverte.</p> <p>Leksebevisst skole: Viser litt på kvalitetsoppfølgingen. Mange foresatte synes det er interessant at skolen som tas tak i, men svarene spriker fra skryt til slakt. Hvordan bruker vi denne informasjonen videre. Ønskes en arbeidsgruppe på dette tema.</p> <p>Henvendelse fra foresatt angående kysssyke. Fått tillatelse til å informere, men skolen må vurdere om informasjonen skal ut. Uvisst om saken er kommet videre, rektor følger opp med helsesøster.</p>
4.	19.30	<p>Status økonomi Informasjonssak v/ Silje Borvik</p> <p>Faktura mottatt fra Eikedalen på 11 300,- (10 000,- for 50 dagskort og 1300,- for leie av ski/støvler. Dette er litt lavere enn i fjor og hva det er budsjettert med.)</p> <p>Sokkedans: Inntekt som forventet og antall barn som forventet. Noe mer utgifter enn normalt. 10 000 i pluss, de går ut til skidagen til 7.trinn.</p> <p>17.mai: Silje kan bistå med veksler på selve dagen. Innkjøp: 7.trinns bidragene fra FAU vippses Monica.</p>
5.	19.35	<p>Disco vår Evaluerings v/ alle</p> <p>Brus for seg selv i egen krok anbefales neste år. Evt. redusere antall valg, men kanskje ikke nødvendig om de samles i en krok? Iste er ønsket. Godt utvalg i godteri.</p> <p>Nicholas hadde full kontroll på musikken, ønskes videre.</p> <p>Brannslukningsapparat falt ned.</p> <p>Ønskes opplæring i lyd/ lys til neste år.</p> <p>Sjekk innkjøpspriser og lager nye prislister til neste år!</p>

Saksnr.	Kl.	Sakstittel
6.	19.40	<p>Foreldrearrangement Informasjonssak v/ Kristine Eidesen og Bente Krakhellen.</p> <p>Begge involverte er i 17.maikomitee og travle. Hvis dette skal gjennomføres før sommerferien må noen andre ta over stafettpinnen. Kristine eller Bente sender melding på Spond om noen kan ta opp tråden.</p>
7.	19.45	<p>Kvalitetsoppfølgingsmøte 20. april – Flyttet til 9. mai Informasjonssak v/ Bente Krakhellen og Solveig W Eriksen</p> <p>Tema for årets kvalitetsoppfølgingsmøte er <i>medvirkning</i>.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Se punkt om medvirkning på foreldreundersøkelsen (se vedlegg) <p>Agenda: <u>08.30-08.50:</u> Rektor innleder om hvilke lokale mål skolen har arbeidet med det siste året, samt mål, satsinger og tiltak (= medvirkning) i ny kvalitetsutviklingsplan. Møtet skal gi innspill til skolens ståsted sett opp mot tiltakene, og gi grunnlag for utarbeidelse av skolens tiltaksplan.</p> <p><u>08.50-11.00:</u> Elevene og FAU legger frem synspunkter rundt ståsted på skolens valgte tiltak i handlingsplanen. Skolen legger frem sine vurderinger rundt valgte tiltak. Felles refleksjon. I denne økten legges det inn en pause.</p> <p>Vedlegg: Lenke til elevundersøkelsen H-22 – Klikk deg videre på Enhet / Vestland / Bergen / Fjellsdalen for å få frem skolens resultater.</p> <p>Foreldreundersøkelsen H-22 (vedlegg sendt ut med innkalling_agenda)</p> <p>Mette sender oss saksdokumenter i forkant slik at vi kan forberede oss best mulig. Bente, Solveig og Monica se på tallene sammen i forkant av møtet. Se spesielt på svar under bolken Dialog og medvirkning på foreldreundersøkelsen - medvirkning er tema på møtet.</p> <p>Hvem kan delta?</p>
8.	19.55	<p>Amfi Informasjonssak v/ Trond Gulbrandsøy</p> <p>Siste nytt om amfi: Cubus arkitekter har laget et nytt forslag der amfiet er flyttet litt bak i forhold til vannledningen. Problemet er at det bare er mulig å få 2 meters avstand til vannledning fra amfiet og det skal være 4 meter. Arkitekt er i prosess å finne ut hvor dypt vannledning går og søke Bergen Vann om dispensasjon fra avstandskravet. Dersom dispensasjonssøknad godkjennes, blir arbeidet med amfiet og uteområdet startet i sommer/høst.</p> <p>Diskuteres frem og tilbake.</p>
9.	20.00	<p>Uteområde Diskusjonssak v/ Trond Gulbrandsøy.</p> <p>Angående fjellsikring og bom. Ingen ny info.</p>

Saksnr.	Kl.	Sakstittel
10.	20.10	<p>Forvaltning av skolens områder, Bøneshallen og nærskoleprinsippet – arbeidsutvalg? Diskusjonssak v/ alle</p> <p>Det er avsatt penger til uteområder, men det er ikke blitt gjennomgått. Nærskoleprinsipp, sprengt kapasitet.</p> <p>Dette er en stor del av Fau's agenda, hvordan organiserer vi dette?</p> <p>Egen sak neste møte, vedta et eventuelt bredt utvalg i FAU? Dele opp i tre utvalg: skolens områder, Bøneshallen, Nærskoleprinsipp? Hvor mange utvalg har vi kapasitet/ kompetanse til?</p> <p>Nærskoleprinsippet er ikke ønsket som eget utvalg, dette er politikk. SFO, SU har vi, og hvilke ønsker vi?</p> <p>Egen sak på neste møte angående: skal vi sette ned et eller flere arbeidsutvalg? Hva ønsker FAU? Hva står FAU for? Hvordan skille «private kampsaker» og FAU-saker. Diskutere eventuelle tema for ulike utvalg.</p>
11.	20.20	<p>Skolevegring v/ alle</p> <p>Les referat av 12/12/22 der rektor redegjør for hvordan skolevegring håndteres. Er det behov for oppfølging og ytterligere avklaringer fra rektor?</p> <p>Ytterligere info fra rektor i mail: Har dette som tema både i skolens PUG, nærværsteam og tverrfaglig team. Vi bruker også veilederen fra Bergen kommune. Torsdag 9. mars var hele ledelsen på et digitalt kurs i regi av Bergen kommune om dette temaet, og vi hadde også som sak på vårt tverrfaglig team 14. mars. I dette teamet deltar skolens ledelse, helsesykepleier, skolelege, PPT og barnevern. Vi gjennomgikk Bergen kommune sine retningslinjer for bekymringsfullt skolefravær med lærerne i oppstarten av skoleåret, og det er jevnlig tema på avdelingsmøter. Dette er også et tema i PALS. Vi har informert om rutiner på foreldremøter, men jobber med å tydeliggjøre dette enda bedre.</p> <p>Fau anser saken som godt redegjort fra rektor.</p>
12.	20.25	<p>Eventuelt v/ alle</p> <p>Oppfølging til info: Mette har sendt mail til bymiljøetaten og Vestland fylkeskommune vedr. å merke / male opp fotovergangsfelt ved Bøneshallen.</p> <p>SFO-Møte: To møter med Mette og avdelingsledere på SFO, gode og konstruktive møter. Informasjon ut er diskutert, og jobber videre med å bedre informasjonen som går ut. Åpningstider fra 07.15 gir en del utfordringer med tanke på mellomdager. Hvor mange bruker den? Dette får ikke konsekvenser for neste skoleår. Tas opp igjen fra høsten.</p> <p>Ansatte i skole/ SFO etterspurt informasjon og samarbeid med barn, dette ble gjort godt redefor.</p>

Saksnr.	Kl.	Sakstittel
		<p>Tennis og kor har nå aktivitetstilbud. SFO jobber med at eksterne aktiviteter skal avvikles etter kl 15.00, slik at SFO får mer råderett over egen tid. Referat fra disse møtene sendes i Vigilo.</p> <p>SFO 4.trinn: konkurrerer med Telenor x-tra, men tilbudet er der. Dette må reklameres mer om! Denne informasjonen er også ønsket fra foresatte.</p> <p>SFO ønsker at foresatte må være flinkere å informere om bruk av langdager. Foreslått at SFO sende link i Google til avmelding/påmelding. Gode møter og alrighte opplevelser med disse møtene! Gode tilbakemeldinger fra foresatte.</p> <p>SFO-utvalget sender en mail til Mette.</p> <p>Innkjøp til 17. mai: Avklare angående kjøleskap.</p> <p>Sak til neste møte: Diskutere tv-titting og lunsj.</p>
13.	20.30	<p>Neste møte v/ Solveig W Eriksen</p> <ul style="list-style-type: none"> • Neste møte: TIRSDAG 2. mai kl. 19.00-20.30 <p><u>Kommende møter:</u> Uke 24. Tirsdag 13. juni - siste møte og avslutning.</p>
		<p>Godkjenning av referatet</p> <p>Godkjent i møte 2. mai.</p> <p>Signatur: <i>SW Eriksen</i></p>